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      	The house was built on the bank of the River Niger, on one of the area's rare sand dunes, a dune particularly well-ventilated by currents of fresh air, in accordance with the axes of the river up-and downstream from Niamey, one kilometer from the village of Saadia.

It was made up of three things : straw matting, to provide shelter ; the walled enclosure ; and the "hangar" to both receive people in and look out from.

Facing Niamey of an evening, the lights of the town were bright enough to get one's bearings.

Searching for and deciding upon the site took six months, the building work two days.

The wind took two years to destroy it.






      

      
      	La maison a été construite sur une des rares dunes de sable de l'endroit, particulièrement ventilée par des courants d'air frais, suivant les axes du fleuve en aval et en amont de Niamey, sur l'autre rive du fleuve Niger, à 1 km du village de Saadia.

Elle était constituée de 3 éléments : la paillote, pour s'abriter, l'enclos, et le "hangar" pour recevoir et regarder.

Faisant face à Niamey, le soir, les lumières de la ville suffisaient pour se repérer.

La recherche et la détermination du site ont pris 6 mois, la construction 2 jours.

Le vent a mis 2 ans pour la détruire.




      

    


  



